
 

 

Protokoll 180124      Styrelsemöte 
Närvarande:       Samfällighetsföreningen 
Heléne Nordahl      Bergsplatån 
Carl Persson 
Martti Huttunen 
Susanne Svensson 
Albert Björkdahl 
Monica Mattsson 
Anders Hidfors 
 
1. Mötet öppnas. 
Ordförande öppnande mötet. 
 
2. Föregående mötes protokoll. 
Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
3.Ekonomi, genomgång av årets resultat, budget 2018. 
Styrelsen gick igenom budget och diskuterade förslag. 
 
4.Kassaförvaltare. 
Bergsjöplatån har historiskt alltid haft en kassaförvaltare som har bott i området. 
Nu senast Carl Persson som meddelat styrelsen att han vill lämna sitt uppdrag. 
Själva uppdraget går ut på att löpande sköta föreningens samtliga ekonomiska förehavanden, som 
bokföring, budgetarbete, löpande betalning av fakturor, bokslut med mera. 
Styrelsen vill därför höra efter om det finns någon i området som kan tänkas axla rollen, tyvärr så 
är tiden kort fram till årsstämman då det också behövs ett överlämnade. 
Styrelsen kommer att hjälpa till att förmedla intressen till valberedningen, så ta kontakt med någon 
i styrelsen, så förmedlar vi kontakten till valberedningen. 
Alternativ två är att köpa tjänsten från någon bokföringsbyrå. 
En byrå kan inte överta hela rollen utan föreningen behöver ändå ha en kassör som ansvarar för 
tillexempel hanteringen till banken. 
 
5.Årsstämman. 
Styrelsen planerade inför årsstämman. Årsstämman kommer att hållas den 21 mars i lokalen 
klockan 19.00. 
 
6.Motioner. 
Motioner och övriga frågor skall mailas till info@bergjoplatan.se senast den 20 februari. 
 
7.Röstlängd. 
Monica Mattsson fick i uppdrag att ta fram en röstlängd till årsstämman. 
 
8.Handlingar till stämman. 
Martti Huttunen fick i uppdrag att se till att handlingarna till årsstämman blir kopierade och utdelade 
till alla hushåll. 
 
9.Fika på stämman. 
Carl Persson tar kontakt med Utby scoutkår angående fika till stämman. 
 
10.Kallelse till valberedningen. 
Susanne Svensson fick i uppdrag att skriva och dela ut en kallelse till kontaktpersonerna. 
Mycket viktigt att rätt person får den och att någon kommer från varje marklag. Vi lägger den 
i brevlådan hos de kontaktpersoner vi känner till men om det blivit fel så var snälla och förmedla 
den till rätt person.  
Sammankallande är kontaktpersonen i marklag 4. 
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11. Presentation fiber. 
Albert Björklund presenterade ett förslag till ”Intresseundersökning fiberinstallation”. Styrelsen be-
stämde sig för att lägga till ett par saker och sedan låta den gå ut till alla hushåll. 
 
12.Övriga frågor. 
En medlem i samfälligheten har varit i kontakt med Cleanpipe för spolning av avloppsrören. 
Det framkom då att dem kunde ge bättre pris ifall de fick in flera beställningar samtidigt. 
Så om ni har problem med rören gå samman i varje marklag för en beställning. 
Vi bifogar ett reklamblad, styrelsen tänker inte vara mer delaktig i detta ärende. 
 
 
 
11.Nästa styrelsemöte. 
Nästa styrelsemöte hålls 6 februari efter mötet med kontaktpersonerna. 
 
 
Vid protokollet    Justeras   Ordförande 
 
 
 
Susanne Svensson   Martti Huttunen  Heléne Nordahl 


